
 

 

ПРОТОКОЛ №2 

Засідання Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній  

(військовій) адміністрації 

 

10 жовтня 2023 року                                     м. Одеса, пр. Шевченка, 4, каб. 531  

 

Всього 20 членів Ради. 

Присутні 12 членів Ради.  

Реєстр осіб, які брали учать у засіданні додається. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про затвердження регламенту роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації. 

2. Про затвердження Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р.  

3. Різне. 

 

Виступив: Шляхтін Євген Володимирович, який зазначив, що присутні 12 

членів Ради, це є більш, як половина її членів та відповідно до п. 17 Положення 

про Раду з питань ВПО при Одеській обласній державній (військовій) 

адміністрації засідання є правоможним. 

Шляхтін Є.В. запропонував проголосувати за регламент роботи засідання з 

14:00 до 15:00 та за проєкт порядку денного:  

1. Про затвердження регламенту роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації – 25 хв. 

2. Про затвердження Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р. – 25 хв. 

3. Різне – 10 хв. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: затвердити регламент роботи засідання з 14:00 до 15:00 та  

порядок денний:  

1. Про затвердження регламенту роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації – 25 хв. 

2. Про затвердження Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р. – 25 хв. 

3. Різне – 10 хв. 

  

 

 

 

 



 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 

 

1. По першому питанню порядку денного: 

 

Виступив: Шляхтін Євген Володимирович, який зазначив, що 28 вересня 2023 

року секретар Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній 

(військовій) адміністрації (далі – Ради з питань ВПО) Сиротенко Олексій 

Сергійович здійснив розсилку на електронну пошту всім членам Ради з питань 

ВПО. Електронний лист інформував про результати першого засідання, а саме: 

про обрання керівних органів Ради з питань ВПО, про створення робочого чату 

в телеграмі та посилання на два гугл-документи з проєктом регламенту та 

проєктом Плану роботи Ради з питань ВПО. Доступ до файлів був відкритий 

для того, щоб всі члени Ради з питань ВПО могли внести свої пропозиції 

протягом 12 днів. 

У файлах проєктів регламенту та Плану роботи були внесені зміни та 

доповнення. Окремі пропозиції надходили від Корячко Євгена Валерійовича, 

Красносельської Аліси Романівни та Гребневої Діани Сергіївни, які були 

враховані при розробці проєктів регламенту та Плану роботи Ради з питань 

ВПО. Крім того, при реєстрації кожному члену Ради з питань ВПО роздані 

друковані версії проєктів регламенту та Плану роботи Ради з питань ВПО. 

Це наші робочі документи та у разі необхідності ми можемо доповнити та 

внести зміни до них. 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за проєкт рішення 

регламенту роботи Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній 

(військовій) адміністрації за основу. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: проєкт рішення регламенту роботи Ради з питань ВПО при 

Одеській обласній державній (військовій) адміністрації прийняти за основу. 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував членам Ради з питань ВПО 

вносити пропозиції та зауваження до проєкту  ухваленого за основу 

регламенту роботи Ради з питань ВПО. 

Виступила: Назаренко Світлана Борисівна з пропозицією внести зміни до п.14 

проєкту регламенту Ради з питань ВПО та замінити фразу з: «узгоджує з 

співробітниками Департаменту соціальної та сімейної політики Одеської 

обласної державної адміністрації» на «узгоджує з Управлінням з питань 

внутрішньо переміщених осіб Департаменту соціальної та сімейної політики 

Одеської обласної державної адміністрації». 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Назаренко С.Б. про внесення змін до п.14 проєкту регламенту Ради з питань 

ВПО та замінити фразу з: «узгоджує з співробітниками Департаменту 



 

 

соціальної та сімейної політики Одеської обласної державної адміністрації» на 

«узгоджує з Управлінням з питань внутрішньо переміщених осіб 

Департаменту соціальної та сімейної політики Одеської обласної державної 

адміністрації». 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: змінити п.14 проєкту регламенту Ради з питань ВПО та замінити 

фразу з: «узгоджує з співробітниками Департаменту соціальної та сімейної 

політики Одеської обласної державної адміністрації» на «узгоджує з 

Управлінням з питань внутрішньо переміщених осіб Департаменту соціальної 

та сімейної політики Одеської обласної державної адміністрації». 

 

Виступив: Лончак Олександр Анатолійович з пропозицією звернутися до 

Одеської обласної ради та Одеської обласної державної адміністрації для того, 

щоб передбачити видатки для матеріально-технічного забезпечення роботи 

Ради з питань ВПО. 

Виступив: Шляхтін Є.В., який подякував за слушну пораду Лончаку О.А. та 

зазначив, що найближчим часом звернеться до Одеської обласної ради та 

Одеської обласної державної адміністрації щодо пошуку можливостей для 

матеріально-технічного забезпечення роботи Ради з питань ВПО. 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував поставити на голосування 

затвердження проєкту рішення регламенту роботи Ради з питань ВПО при 

Одеській обласній державній (військовій) адміністрації в цілому з 

урахуванням прийнятих поправок та пропозицій. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: затвердити регламент роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації в цілому з урахуванням 

прийнятих поправок та пропозицій. 

 

2. По другому питанню порядку денного: 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за проєкт рішення 

Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній 

(військовій) адміністрації на 2023-2024 р. за основу. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 



 

 

Вирішили: проєкт рішення Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р. розглянути за 

основу. 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував членам Ради з питань ВПО 

вносити пропозиції та зауваження до проєкту  ухваленого за основу Плану 

роботи Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній (військовій) 

адміністрації на 2023-2024 р. 

 

Виступив: Лончак О.А. з пропозицією вилучити п. 3 «Висвітлення діяльності 

на веб-сайті Одеської обласної державної (військової) адміністрації та у 

засобах масової інформації», через наявність відповідного обов’язку у п. 22 

Положення Ради з питань ВПО та п. 33 регламенту Ради з питань ВПО. 

Виступила: Зейтуллаєва Ельвіра Зевріївна, яка запропонувала до пункту 

«сприяти організації проведення оцінки потреб у громадах Одеської області» 

додати «(відповідно до Стратегії державної політики щодо внутрішнього 

переселення на період до 2025 року)». 

Виступила: Зейтуллаєва Е.З., яка запропонувала до пункту «Сприяння 

вирішенню житлових питань ВПО: - збір інформації про діючі житлові 

програми (державні, регіональні та місцеві) та інформування про них ВПО;» 

замінити «збір інформації» на «аналіз житлових програм».  

Виступила: Зейтуллаєва Е.З., яка запропонувала замінити підпункт 

«моніторинг місць компактного проживання ВПО» на «моніторинг місць 

тимчасового проживання ВПО» та обрати 1-2 місця тимчасового проживання 

ВПО для  проведення аналізу представниками Ради з питань ВПО. 

Виступив: Сиротенко Олексій Сергійович, який запропонував доповнити 

пункт «Інформування внутрішньо переміщених осіб», а саме додати підпункт 

«про діяльність Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній 

(військовій) адміністрації, через соціальні мережі, офіційний веб-сайт 

Одеської ОДА (ОВА), ЗМІ, брифінги тощо». 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Лончака О.А. вилучити п. 3 «Висвітлення діяльності на веб-сайті Одеської 

обласної державної (військової) адміністрації та у засобах масової 

інформації». 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: ухвалити пропозицію Лончака О.А. вилучити п. 3 «Висвітлення 

діяльності на веб-сайті Одеської обласної державної (військової) адміністрації 

та у засобах масової інформації». 

 

 

 



 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Зейтуллаєвої Е. З., яка запропонувала до пункту «сприяти організації 

проведення оцінки потреб у громадах Одеської області» додати «(відповідно 

до Стратегії державної політики щодо внутрішнього переселення на період до 

2025 року)». 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: ухвалили пропозицію Зейтуллаєвої Е.З. до пункту «сприяти 

організації проведення оцінки потреб у громадах Одеської області» додати 

«відповідно до Стратегії державної політики щодо внутрішнього переселення 

на період до 2025 року». 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Зейтуллаєвої Е.З., яка запропонувала до пункту «Сприяння вирішенню 

житлових питань ВПО: - збір інформації про діючі житлові програми 

(державні, регіональні та місцеві) та інформування про них ВПО;» замінити 

«збір інформації» на «аналіз житлових програм». 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: ухвалили пропозицію Зейтуллаєвої Е. З. до пункту «Сприяння 

вирішенню житлових питань ВПО: - збір інформації про діючі житлові 

програми (державні, регіональні та місцеві) та інформування про них ВПО;» 

замінити «збір інформації» на «аналіз житлових програм». 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Зейтуллаєвої Е.З., яка запропонувала замінити підпункт «моніторинг місць 

компактного проживання ВПО» на «моніторинг місць тимчасового 

проживання ВПО» та обрати 1-2 місця тимчасового проживання ВПО для  

проведення аналізу представниками Ради з питань ВПО. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: ухвалили пропозицію Зейтуллаєвої Е.З. замінити підпункт 

«моніторинг місць компактного проживання ВПО» на «моніторинг місць 

тимчасового проживання ВПО» та обрати 1-2 місця тимчасового проживання 

ВПО для  проведення аналізу представниками Ради з питань ВПО. 

 

 



 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував проголосувати за пропозицію 

Сиротенко О.С. доповнити пункт «Інформування внутрішньо переміщених 

осіб», а саме додати підпункт «про діяльність Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації, через соціальні мережі, 

офіційний веб-сайт Одеської ОДА (ОВА), ЗМІ, брифінги тощо». 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: ухвалили пропозицію Сиротенко О.С. доповнити пункт 

«Інформування внутрішньо переміщених осіб», а саме додати підпункт «про 

діяльність Ради з питань ВПО при Одеській обласній державній (військовій) 

адміністрації, через соціальні мережі, офіційний веб-сайт Одеської ОДА 

(ОВА), ЗМІ, брифінги тощо». 

 

Виступив: Шляхтін Є.В., який запропонував поставити на голосування 

затвердження проєкту рішення Плану роботи Ради з питань ВПО при Одеській 

обласній державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р. в цілому з 

урахуванням прийнятих поправок та пропозицій. 

 

Голосували: 

ЗА – 12 ПРОТИ – 0 УТРИМАЛИСЬ – 0 

 

Вирішили: затвердити План роботи Ради з питань ВПО при Одеській обласній 

державній (військовій) адміністрації на 2023-2024 р. в цілому з урахуванням 

прийнятих поправок та пропозицій. 

 

3. По третьому питанню порядку денного: 

Виступив: Шляхтін Є.В.,  який звернувся до заступниці директора – 

начальниці управління соціального захисту Департаменту соціальної та 

сімейної політики Одеської обласної державної адміністрації Назаренко 

Світлани Борисівни щодо сприяння у розміщенні інформації про діяльність 

Ради з питань ВПО на офіційному веб-сайті Одеської обласної державної 

(військової) адміністрації. 

 Виступила: Назаренко С.Б., яка запропонувала написати звернення до 

Департамент цифрового розвитку, інформаційної політики та кіберзахисту 

Одеської обласної державної адміністрації для розробки окремого розділу на 

офіційному веб-сайті Одеської ОДА. 

 

Голова Ради        Євген Шляхтін 

 

 

Секретар Ради       Олексій Сиротенко 

       


